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Sag nr. 145
TU-møde den 27 september 1994
LBS/mh

Sag nr 145

Kollektiv Trafik - HT ændring af linie 325 

J.nr. 13.05.06G01/1887

På teknisk udvalgs møde den 30. august 1994 sag nr. 128 blev vedtaget ikke at acceptere HT's 
beslutning om ændring af linie 325.

Referat af efterfølgende møde med HT blev sammen med HT's beslutning forelagt byrådet på 
møde den 13. september 1994.

Byrådet vedtog at fastholde ønske om busbetjening af Sigerslevvester. Borgmesteren deltager i 
forhandling med HT.

I fortsættelse heraf anmoder byrådsmedlem Mogens Andersen ved brev af 16. september 1994 
om at sagen drøftes.

Som bilag vedlægges brev af 16. september 1994.

TU's beslutning:
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Sag nr. 146
TU-møde den 27 september 1994
LBS/mh

Sag nr. 146

Grøn Plan - Ukrudtsbekæmpelse 

J.nr. 04.00P15/269

På udvalgets møde den 12. april 1994 blev den grønne plan gennemgået, og det vedtoges at 
fortsætte hidtidige retningslinier.

For udkrudtsbekæmpelse på fortove har retningslinier hidtil været, at grundejerne har skullet 
fjerne ukrudt m.v.

På andre arealer er vedligeholdelsespligten kommunens.

I forbindelse med omtale af pesticidforureningen i foråret blev el anvendelse af kemikalier 
indeholdende pesticider indstillet.

Resultatet har været, at ukrudtet, efter regnperiodens begyndelse medio august, har haft gode 
vækstbetingelser, og hvor det nu giver større besværligt arbejde med fjernelse af det.

Problemerne med anvendelse af kemikalier og miljøskader i forbindelse hermed er overvejet, og 
det foreslås, at al udkrudtsbekæmpelse på færdselsarealer fremover varetages af kommunen. 
Denne foranstaltning vil medføre, at kommunen selv forestår administrationen af ukrudtsbe
kæmpelsen, og specielt kan fastsætte de metoder, der findes hensigtsmæssige i forhold til et 
områdets følsomhed.

Det foreslås endvidere, at ukrudtsbekæmpelse fortrinsvis udføres ved preventiv sprøjtning med 
Prefix tilpasset nævnte følsomhed. Herved sikres bl.a., at der er kontrol med dosering af 
mængde pr. m 2

Samtidig foreslås, at der snarest indkøbes en "stålkost" til mekanisk bekæmpelse af eksisteren
de ukrudt. Dette indkøb vil dog forudsætte, at en demonstration i uge 39 vil falde tilfredsstillende 
ud.

Det indstilles, at de nævnte forslag tiltrædes, og at forslagene forelægges plan- og miljøudvalget 
til underretning.

Som bilag vedlægges notat af 22. september 1994.

TU's beslutning:



Sag nr. 147
TU-møde den 27. september 1994 
FL

Sag nr. 147

Renovation 
Grønt affaldssystem

J.nr. 07.01.05G01-1782

Udvalget behandlede denne sag på sidste møde og besluttede at den videre behandling skulle 
afvente udfaldet af Teknisk Chef mødet på AFAV den 16. september.

På mødet blev det meddelt, at der i Ølstykke vil blive etableret et forsøg for 86 husstande, hvor 
14. dages sækkesystemet vil blive afprøvet. Forsøget vil løbe fra ca. 1 dec. til udgangen af 
februar med afrapportering ca. 1. april 1995.

Det indstilles, at stillingtagen til valg af system udsættes til den kan baseres på afrapportering af 
forsøget i Ølstykke.

TU's beslutning:
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Sag nr. 148
TU -møde den 27 .september 1994 
FL/

Sag nr. 148

Renovation
Regulativ for husholdningsaffald 

J.nr. 07.01.05P24-2124

I affaldsplanen er det forudsat, at der udarbejdes nye regulativer for de eksisterende ordninger 
for bortskaffelse af affald og genanvendelige materialer. Da der er et stort behov for a'jourføring 
af de gældende regulativer for affald fra husholdningerne, (de er dels er overhalet af ny 
lovgivning på området, og giver dels ikke administrationen mulighed for at efterkomme de 
gældende krav på arbejdsmiljø området) forelægges en række principielle spørgsmål til 
udvalgets stillingtagen.

Som bilag medsendes "Oplæg til drøftelse ..." af 22. september 1994.

TU's beslutning:



Sag nr. 149
TU-møde den 27 september 1994
LBS/mh

Sag nr. 149

Budget 1995 

J.nr. 00.01002/1828

Efter byrådets budgetseminar den 26. september 1994 forventes resultat heraf drøftet.

TU's beslutning:

(J c) j r — - ^ 6 J



Sag nr. 150
TU-møde den 27. september 1994

Sag nr. 150

Sager afgjort af formand og forvaltning

Der foreligger oversigt omfattende pkt. 119 til pkt. 144.

Bilag: Oversigt

TU's beslutning:
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Sag nr. 151
TU-møde den 27. september 1994

Sag nr. 151

Forvaltningen orienterer om forvaltningsafgørelser, lovgivning 
bemærkninger, forespørgsler m.v.
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Sag nr. 152
TU-møde den 27 september 1994

Sag nr. 152

Eventuelt


